
Dokapitalizacija
Thermane spet na mizi
Skupščina Predsednik uprave: Zadnja
priložnost delničarjem, da rešijo družbo
Laško - Delničarji Thermane
bodo dopoldne spet sedli za
mizo, potem ko je bila skupšči-
na, sklicana za 11. september,
preklicana. Najbolj sporno toč-
ko z dnevnega reda preklicane
skupščine so umaknili, namreč
konverzijo terjatev v lastniške
deleže, ki bi DUTB prinesla ve-
činski delež v družbi. Danes je
na mizi »le« dokapitalizacija, ki
pa* najverjetneje ne bo uspela.

Špela kuralt

Uprava delničarjem predlaga delno
kritje čiste izgube iz lanskega po-
slovnega leta tako, da bodo osnov-
ni kapital s 15,6 milijona evrov
zmanjšali na 3,1 milijona evrov.
Hkrati bodo osnovni kapital pove-
čali z izdajo 16 milijonov navadnih
imenskih kosovnih delnic po evro.

Rok za vpis in vplačilo novih del-
nic bo vključno do 29. septembra,
prednostna pravica dosedanjih
delničarjev do vpisa novih delnic
pa je izključena. Dokapitalizacija
bo uspešna, če bo vpisanih in vpla-
čanih najmanj 12 milijonov novo
izdanih delnic.

Tokrat uprava ne predlaga kon-
verzije terjatev bank v lastniške de-
leže. V obrazložitvi sklica današnje
skupščine je predsednik uprave
Andrej Bošnjak zapisal, da s tem,
ko ne predlaga konverzije terja-
tev, daje delničarjem »še zadnjo
možnost, da v okviru ukrepov fi-
nančnega prestrukturiranja sami
prispevajo k odpravi insolventnosti
in znižanju zadolženosti družbe«.
Možnosti, da bi se to danes zgodilo,
praktično ni. Če dokapitalizacija ne
bo uspela, bo najverjetneje sledila
prisilna poravnava.

Težav, v katerih se je znašla Ther-
mana, ki je 22. julija razglasila in-
solventnost, po mnenju odvetnika
Boruta Sokliča, ki zastopa manjše
delničarje, sploh ne bi bilo, če se
uprava ne bi odločila za sporno
novo cenitev nepremičnin. Ta je
njihovo vrednost v dveh letih zni-
žala za kar 38 milijonov evrov, kar
je botrovalo, da je družba lani ime-
la 25,5 milijona evrov izgube. Tako
velik padec vrednosti nepremičnin
je tako razburil nadzorni svet, da
letnega poročila splgjj R j gferavni-
val, ampak je to preložil na skupšči-
no, kjer so se člani le še seznanili z
insolventnostjo.

Soklič, ki" se je oglasil pred skup-
ščino, sklicano za 11. september, je
poudaril, da uprava nikoli ni poja-
snila razlogov, zakaj: je dvomila o
vrednosti nepremičnin, indici, o
katerih govorijo v letnem poročilu,
po Sokličevem mnenju niso dovolj
za dvom.

Bošnjak nam je odgovoril, da je
bila uprava glede na stanje družbe
in »indice« dolžna opraviti preveri-
tev sredstev, ki je pokazala na nji-
hovo veliko precenjenost. Še eno
cenitev nepremičnin je kasneje
po sestanku delničarjev z upravo
opravilo podjetje KF Finance, v ka-
terem so zapisali, da ni namenjeno
za računovodske izkaze, poleg tega
so jo opravili za prisilno poravnavo,
zato je bila, kot je dejal Soklič, pri-
čakovano vrednost nepremičnin še
nižja. Bošnjak na očitke, da bi mo-
rali naročiti cenitev vsaj z drugim
namenom, odgovarja: »Lastniki so
za lažje odločanje o potrditvi letne-
ga poročila prav na pobudo Sokliča
zaprosili upravo, naj pri KF Finan-
ce naroči cenitev, ki bo potrebna za
morebitno prisilno poravnavo. Vsi
so bili seznanjeni z namenom in
metodologijo cenitve.«

Sporna cenitev nepremičnin laške družbe Foto Brane Piano
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